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OBEC  DEŠTNICE 

 

ZÁPIS Č. 2/2024 

ze zasedání Zastupitelstva obce Deštnice,  

které se uskutečnilo dne 18.3.2024 od 17:00 hod. v pohostinství v Deštnici 

 

Přítomno:          6         členů zastupitelstva obce (viz. prezenční listina) 

Nepřítomno:      1         člen zastupitelstva obce  - p.Fencková  

 

Hosté:                  0     (viz. prezenční listina) 

Občané:                    (viz. prezenční listina)  

 

Program:  

1. Zahájení, schválení programu, určení ověřovatelů 

2. Kontrola minulého usnesení 

3. Informace – odpady 2023 

4. POV 2024 

5. Plechová garáž za OÚ 

6. Žádost MŠ Měcholupy – pobyt v přírodě 

7. Žádost – Linka bezpečí 

8. Spoluúčast na preventivní akci – Publikace Bezpečně na silnici 

9. Stavební akce v r. 2024 

10. Rozpočtové opatření č. 1/2024 

11. Aktuální stav účtů obce 

12. Různé informace - dotazy, příspěvky, diskuse občanů  

13. Závěr                

  

Starostka přivítala členy zastupitelstva obce a občany obce. Konstatovala, že zasedání zastupitelstva obce je 

usnášeníschopné. 
 

Provedením zápisu pověřila: p. Neudorfskou M. 

Ověřovateli zápisu byli určeni: p. Pospíšil Č., Zelenková M.    

 

PRŮBĚH ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE: 

 

 

1. Zahájení, schválení programu, určení ověřovatelů 

Starostka přečetla program dnešního zasedání. 

Připomínky, diskuse: ------------------------------ 

 

Pro přijetí programu zasedání hlasovalo:     6      členů zastupitelstva obce. 

Proti……………………………………      0     členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se hlasování……………………      0     členů zastupitelstva obce. 

Usnesení č. 1/2/2024: ZO schvaluje Program dnešního zasedání zastupitelstva obce. Ke každému bodu bude 

diskuse.  

 

 

2. Kontrola minulého usnesení 

Starostka přečetla minulé usnesení a informovala o  provedených úkonech z minulého zasedání. 

 

Připomínky, diskuse: 

ZO bere na vědomí podané informace. 
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3. Informace – odpady 2023 

Starostka informovala občany o platbách za vývoz popelnic na směsný odpad, pronájem kontejnerů na tříděný 

odpad, o platbách za vývoz biodpadu a nebezpečného odpadu. Dále sdělila, jaké množství v tunách a za kolik 

fin.prostředků obec vyprodukovala odpad v r.2023. Informovala i o obdržených platbách od občanů a 

chalupářů a o odměnách, které obec v roce 2023 obdržela od spol. EKO-KOM za tříděný odpad.  Shrnula 

tedy, že obec za rok 2023 zaplatila celkově faktury za odpady ve výši 586.916,33 Kč, od občanů a rekreantů 

bylo vybráno 214.891,- Kč a odměna za vytříděný odpad od EKO-KOMu byla 57.270,- Kč. Celkem tedy obec 

v roce 2023 doplácela odpady ve výši 314.755,33 Kč. V letošním roce byl opět navýšen tzv. skládkovací 

poplatek, tak je zřejmé, že náklady v tomto roce budou ještě vyšší, pokud občané nebudou poctivě třídit 

odpad. 

Připomínky, diskuse:  

P.Staňková - a co bude s věcmi , které mi nevezmou?  

Starostka - pokud to nepřijmou, tak si to odvezete domu. 

P.Staňková - a co Sádek? 

Starostka - v Sádku sběrná sobota nebude. Lidé to budou muset přivézt do Deštnice. Bohužel je potřeba větší 

prostor a to v Sádku nikde nemáme 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

4. POV 2024 

Starostka informuje o vyhlášeném dotačním titulu KÚÚK z Programu obnovy venkova. Informuje, že letos je 

vyhlášena pouze osa 1, která obsahuje několik možností podpory a osa 2, která je pouze zaměřena na Soutěž 

Vesnice roku 2024. Sdělila, že obec může podat pouze jednu žádost a ZO se musí rozhodnout, kterou oblast 

zvolí v žádosti o dotaci. Sdělila bližší informace.  

Připomínky, diskuse:  

P. Benešová K. - já bych byla pro zažádat dotaci na opravu kulturáku. 

Zastupitelé souhlasí. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje podání žádosti o dotaci na KÚÚK v celkové výši 1.000.000,- 

Kč s minimální spoluúčastí obce na financování ve výši 10% na projekt: Rekonstrukce sálu KD v Deštnici. 

Výsledek hlasování: 

Pro:                 6              členové zastupitelstva obce. 

Proti:               0              členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:       0              členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 2/2/2024: ZO schvaluje podání žádosti o dotaci na KÚÚK v celkové výši 1.000.000,- Kč s 

minimální spoluúčastí obce na financování ve výši 10% na projekt: Rekonstrukce sáli KD v Deštnici. 

 

 

5. Plechová garáž za OÚ 

Starostka informovala o záměru zakoupit na pozemek za OÚ 3 plechové garáže, které by sloužily na uložení 

tříděného odpadu, který dělá na veřejném prostranství nepořádek a dělá nepěkný dojem při vjezdu do obce.  

Sdělila bližší informace.   

 

Připomínky, diskuse:  

P.Kolář - jak jsou velké a kolik stojí. 

Starostka - 3mx5m a cca 17.000,- Kč 

P.Kolář - to je slušná cena. Je to levnější než lodní kontejner, ten stojí 80.000,- Kč. 

P.Kolář -chtělo by to srovnat podlahu, aby vám tam netekla voda. 

Starostka - podlahu si nechám určitě poradit od chlapů ze stavební komise. 

P.Kopřiva - a víte o tom, že dělají i spojené, jako dvougaráže, pošlu ti odkaz. 

ZO bere na vědomí podané informace. 
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Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje pořízení 3 ks plechových garáži za OÚ.  

Výsledek hlasování: 

Pro:              6                členové zastupitelstva obce. 

Proti:            0                členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:    0                 členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 3/2/2024: ZO schvaluje pořízení 3 ks plechových garáži za OÚ. 

 

 

6. Žádost MŠ Měcholupy – pobyt v přírodě 

Starostka informovala o došlé žádosti o příspěvek na pobyt v přírodě. Přečetla přijatou žádost a informovala, 

že se pobytu zúčastní 4 děti s TP v našich obcích.  

 

Připomínky, diskuse:  

P.Benešová K. -  nechala bych 1.000,- Kč na dítě. 

ZO bere na vědomí podané informace . 

 

Starostka nechává hlasovat o poskytnutí příspěvku ve výši 1.000,- Kč za každé dítě s TP v obci Deštnice (vč. 

spádových obcí), které se pobytu v přírodě zúčastní. 

Výsledek hlasování: 

Pro:                6              členové zastupitelstva obce. 

Proti:              0              členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:      0              členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 4/2/2024: ZO schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 1.000,- Kč za každé dítě s TP v obci 

Deštnice (vč. spádových obcí), které se pobytu v přírodě zúčastní. 

 

7. Žádost – Linka bezpečí 

Starostka informuje, obdržela žádost o pokračování podpory Linky bezpečí, z.s.. Sdělila, že žádají o příspěvek 

2.000,- Kč na provoz dětské krizové linky, která je občanům dostupná anonymně, zdarma a nonstop. 

 

Připomínky, diskuse:  ------------------------------ 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s podporou Linky bezpečí z.s , ve výši 2.000,- Kč. 

Výsledek hlasování: 

Pro:                6    členové zastupitelstva obce. 

Proti:            0    členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:      0    členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 5/2/2024 : ZO schvaluje podporu Linky bezpečí z.s. ve výši 2.000, Kč  

 

8. Spoluúčast na preventivní akci – Publikace Bezpečně na silnici 

Starostka informovala o přijaté žádosti o spoluúčasti na preventivní akci vydání publikace omalovánky 

„Bezpečně na silnici“. Sdělila bližší informace.  

 

Připomínky, diskuse:  

P.Benešová K. - taková reklama obce v omalovánkách pro děti je asi úplně k ničemu. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje podporu vydání preventivních omalovánek „Bezpečně na 

silnici“ 

Výsledek hlasování: 

Pro:        0   členové zastupitelstva obce. 

Proti:  6   členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0    členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 6/2/2024: ZO neschvaluje podporu vydání preventivních omalovánek „Bezpečně na silnici“ 
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9. Stavební akce v r. 2024 

Starostka informovala o záměrech stavebních akcí na tento rok. Sdělila, že v únoru byly vyhlášeny výzvy na 

podání cenových nabídek na: 

• „Vodovod sádek – projektová dokumentace“ 

• „Rekonstrukce chodby OÚ a archivu“ 

• „Parkovací plocha a stání na popelnice u obchodu“ 

• „Chodník ke kostelu“ 

• „Zazdění balkonu na sále KD“ 

 

Starostka sdělila podrobnější informace o plánovaných akcích. 

Na zpracování projektové dokumentace na vodovod Sádek byla podána žádost na KÚÚK. Z důvodu, že 

situace s vodovodem se v obci Sádek musí řešit, je potřeba projektové práce zahájit co nejdříve i za 

předpokladu, že bychom dotaci nezískali.  

Dále sděluje, že nebyly v rámci dotací POV vyhlášeny žádné dotace na veřejná prostranství je na zvážení 

zastupitelstva, zda a případně jaké akce zrealizuje obec z vlastních finančních prostředků.  

Informuje, že již v předchozích letech chtěla nechat zrekonstruovat archiv a vstupní chodbu OÚ. Tyto 

místnosti jsou nevzhledné a vzhledem k tomu, že se letos budou konat dvoje volby, uvítala by starostka, 

kdyby se rekonstrukce chodby a archivu (volební místnosti) zrealizovalo. Informuje, že ve středu 13.3.2024 se 

sešla výběrová komise, která postupně pro jednotlivé výzvy otvírala obálky a vybírala firmu pro realizaci 

jednotlivých akcí. Starostka přečetla rozhodnutí výběrové komise, včetně finančních nabídek na jednotlivé 

akce.  

 

Připomínky, diskuse:  

P.Kolář - chodník ke kostelu s žulových kostek není dobrý nápad. V zimě do bude dost klouzat. 

P.Pospíšil - to se posolí jako každý jiný chodník. 

P.Kolář - dolu ke křížku nezapomeňte na lavičku. 

P.Starostka - u akce zazdění balkonu na sále KD vzhledem k bodu 4 /žádost o dotaci/ o realizaci zatím 

nebudeme uvažovat 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje realizaci projektových prací a výběr firmy  Jiří Kubelka na akci: 

„Vodovod sádek – projektová dokumentace“ 

Výsledek hlasování: 

Pro:        6   členové zastupitelstva obce. 

Proti:  0  členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0    členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 7/2/2024: ZO schvaluje realizaci projektových prací výběr zhotovitele p. Kubelku J. na akci : 

„Vodovod sádek – projektová dokumentace“ 

 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje rekonstrukci archivu a vstupní chodby OÚ a výběr firmy 

 p.Kopřiva na akci : „Rekonstrukce chodby OÚ a archivu“ 

Výsledek hlasování: 

Pro:        5  členové zastupitelstva obce. 

Proti:  0  členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:  1          člen zastupitelstva obce  - p.Kopřiva 

Usnesení č. 8/2/2024: ZO ZO schvaluje realizaci akce: „Rekonstrukce chodby OÚ a archivu“ a výběr 

zhotovitele p. Kopřivu P. 
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Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje realizaci parkovací plochy a stání na popelnice u obchodu  

výběr firmy J. Vestfal na akci : „Parkovací plocha a stání na popelnice u obchodu“ 

Výsledek hlasování: 

Pro:        6   členové zastupitelstva obce. 

Proti:  0   členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0  členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 9/2/2024: ZO schvaluje realizaci akce: „Parkovací plocha a stání na popelnice u obchodu“ a 

výběr zhotovitele p. Vestfal M. 

 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje realizaci chodníku ke kostelu variantu žulové kostky a výběr 

firmy  Triore na akci : „Chodník ke kostelu“ 

Výsledek hlasování: 

Pro:        6   členové zastupitelstva obce. 

Proti:  0           členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0   členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 10/2/2024: ZO schvaluje realizaci akce: „Chodník ke kostelu“, variantu žulové kostky a výběr 

zhotovitele firmu Triore  

 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje realizaci zazdění balkonu na sále KD   

Výsledek hlasování: 

Pro:        0   členové zastupitelstva obce. 

Proti:  6   členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0    členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 11/2/2024: ZO neschvaluje realizaci akce: „Zazdění balkonu na sále KD“  

 

10. Rozpočtové opatření č. 1/2024 

Starostka informovala o rozpočtovém opatření č. 1/2024. Sdělila, čeho se změny týkají. 

 

Připomínky, diskuse: ------------------------------ 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvalují rozpočtové opatření č. 1/2024. 

Výsledek hlasování: 

Pro:                 6                   členové zastupitelstva obce. 

Proti:               0                   členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:       0                   členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 12/2/2024: ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2024 

 

11. Aktuální stav účtů obce 

Informuje, že na účtu KB je k dnešnímu dni 1.220.064,61 Kč, na účtu ČNB 1.364.269,19 Kč. Celkem tedy má 

obec na účtech finanční prostředky ve výši 2.584.333,80 Kč.  

 

Připomínky, diskuse: ------------------------------ 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

12.Různé informace - dotazy, příspěvky, diskuse občanů 

 

• Podněty občanů  ------------------------------ 
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13. Závěr 

Starostka poděkovala přítomným za účast na dnešním zasedání. 

Jednání bylo ukončeno v  18.03  hod. 

 

Zapsala: M. Neudorfská 

 

Ověřovatelé  zápisu:         p.  Pospíšil Čeněk                     podpis      …...........…………………….  

 

 

 

                                           p.  Zelenková Monika              podpis      …...........……………………. 

  

 

   

Starostka obce                    p. Vokurková Lucie                 podpis      …...........……………………. 


